

聖堂報告

常年期第十三主日

(27-06-2021)

1. 「為宗座募捐」：

本主日各台公開彌撒須舉行第二次募捐，所得款項將撥作支持宗座善盡對普世教會的服務。全部善款將直接寄交宗座，以體現本港教區與宗座基於合一及愛德的聯繫。

2. 本堂按香港教區 6 月 23 日公佈有關「放寬之羣組聚會措施」，並遵守香港特區政府放寬宗教場地最新法例及九龍華仁書院防疫措施要求，於 6 月 27 日（本主日）開始放寬平日早上及主日彌撒總人數，不可超過聖祭地點通常容納人數的 50%。

按教區指引，信友可參與網上直播禮儀及「神領聖體」或參與本堂 11:45，人流比較少的普通話彌撒。

【請注意：學校停車場將恢復借出持有本堂發出有效泊車證教友使用；若參與彌撒人數超過百份之五十，學校停車場會即時暫停提供服務。】

對於上述安排所引起弟兄姊妹的不便，請各位體諒！

3. 聖堂已安排於主日，每台彌撒開始前 10 分鐘，提供 15 分鐘修和聖事服務。歡迎教友善用及體會天主給予我們的恩寵。教友亦可以到聖堂辦事處，安排個別時間，進行修和聖事。

4. 為陪伴應屆文憑試青年，本堂將於 7 月 18 日（主日）下午三時至六時舉行「**DSE 放榜·主陪伴您同行**」青年聚會，歡迎應屆 DSE 考生及有興趣同行青年人，彼此扶持，一起同行！內容包括「過來人分享、心理學家及社工建議，最後以感恩彌撒結束」。有意參與人仕，請致電（2359-4407）或電郵至本堂查詢或報名。

5. 2021-2022 年度聖堂「中，英文主日學」及「成人慕道班」現正開始接受報名，有興趣報名人士，可到本堂辦事處索取表格。
6. 因應聖堂中央空調系統「日漸老化」，聖堂將於下月初開始安裝部份新冷氣機及更換所有射燈為環保射燈。同時亦會安裝吸音板改善聖堂音響效果。聖堂將盡力減低因工程對教友影響，對於上述安排所引起弟兄姊妹的不便，請各位體諒！

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement

13th Sunday in Ordinary Time

27-06-2021

1. According to the Hong Kong Catholic Diocese, as an expression of the bond of unity and charity between our Diocese and the Apostolic See, there is a second collection today to support the Apostolic See in its service to the universal Church. Please show your generous support.
2. With regard to the Chancery Notice announced on 23/06/2021 concerning the Relaxed Group Gathering Measures, and in compliance with the requirements of the Hong Kong Government and Wah Yan College, Kowloon, the maximum number of persons allowed to a Mass is extended to 50% of the capacity of the Chapel effective 27/06/2021.

Parishioners are also encouraged to join the live streaming masses broadcasted by the Hong Kong Diocesan Audio-Visual Center or to join our Weekday Mass as far as possible.

(NOTE: The car park of Wah Yan College is now open again to all parishioners with valid Parking Permit issued by our Chapel. Nevertheless, once the number of parishioners has reached the maximum capacity allowed in a Mass, no more cars will be allowed to enter the car park until the next Mass.)

3. Holy Confession inside the chapel has been resumed with immediate effect. There will be priests presiding inside designated confession booths 10 minutes before the commencement of all the masses and they will stay there for 15 minutes or until the last parishioner in line has finished his/her confession. Parishioners may also make special arrangements at the Chapel Office to confess in private if necessary.
4. Both the Chinese and English Sunday Schools, as well as Catechism Classes, for the new 2021/22 school year are now inviting applications. If you know of any children and/or adults who are interested in knowing Catholic faith, you may inform them that they can register by obtaining an application form at the Chapel Office.

5. The Chapel will start to install new air-conditioners and to improve the lighting and audio systems by the beginning of July. We hope parishioners will understand if there is any disturbance during the process. Thank you.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.